
Protokół nr 2 z zebrania Rady Rodziców w dniu 24.10.2018 r., godz. 18.30 

1. Powitanie zebranych i sporządzenie listy obecności (załącznik nr 1). Rozpoczęcie zebrania. 
Przewodnicząca RR krótko przedstawiła sytuację w szkole – Pani Wicedyrektor Hanna Prędka 
złożyła rezygnację. W trakcie omawiania tej zmiany zostaliśmy poinformowani o złożeniu 
rezygnacji przez Panią Dyrektor Bognę Skoraszewską (informacja potwierdzona przez członka 
RR u Burmistrza J. Lechnerowskiego).  

2. Bezpieczeństwo w szkole. 

⎯ kwesOa zamknięcia szkoły po południu, w trakcie trwania zajęć dodatkowych 
(komercyjnych) – szkoła wtedy też powinna być zamknięta, osoby spoza szkoły nie 
posiadające kart powinny być wpuszczane przez pracownika szkoły, 

⎯ zwiększenie bezpieczeństwa w świetlicy – dzieci powinny być odbierane tylko przez 
osoby wskazane do odbioru, osoby takie powinny być sprawdzane, 

⎯ godziny pracy woźnych powinny być dostosowane do dwuzmianowości, w tej chwili 
woźni pracują w godzinach 6-15, 

⎯ przeprowadzenie alarmu przeciwpożarowego w szkole –nauczyciele nie powinni być 
uprzedzani o tego typu ćwiczeniach; czy w szkole jest opiekun BHP i instrukcje 
przeciwpożarowe ( pytania te zostaną zadane podczas spotkania prezydium RR z 
Dyrekcją szkoły), 

3. Ćwiczenia i książki. Dlaczego w klasach 4-8 nie zostały zakupione wszystkie książki i ćwiczenia. 
(pismo do Dyrekcji szkoły – Załącznik nr 2). Ciężkie plecaki – czy dzieci muszą nosić codziennie 
wszystkie podręczniki. Podręczniki w formie PDF. – dyskusja. 

4. Kradzieże w szkole. Prośba do przedstawicieli klas o przekazanie rodzicom podczas zebrań 
informacji o coraz częstszych kradzieżach ze stojaka rzeczy zagubionych. Prośba do nauczycieli 
o przeprowadzenie pogadanek w klasach podczas lekcji wychowawczych.  

5. Pro Sinfonika. Jesteśmy w trakcie zbierania opłat (30 zł za rok od dziecka).  

6. Punktowy system oceniania zachowania uczniów. System się nie sprawdza. Punkty ujemne są 
przyznawane za drobne nawet przewinienia, punkty dodatnie bardzo trudno uzyskać. 
Oburzające jest, że punkty dodatnie są przyznawane za przynoszenie rzeczy materialnych 
(mydeł, dyni itp.) do szkoły (jest to krzywdzące w stosunku do uczniów w gorszej sytuacji 
materialnej). System nie motywuje uczniów sprawiających problemy wychowawcze do 
poprawy zachowania, a krzywdzi uczniów spokojnych, mało aktywnych (punkty wyjściowe). 
Wnioskujemy do Dyrekcji Szkoły i Rady Pedagogicznej o zniesienie PSO Zachowania w obecnej 
formie – Uchwała nr 4/2018/2019 (Załącznik nr 3). 



7. Termin następnego spotkania: 28. 11. 2018r. 18.30.  

8. Wybory uzupełniające prezydium RR. Na skutek zmiany reprezentacji do RR w klasie 1 b, 
przeprowadzono wybory na stanowisko II zastępcy przewodniczącego RR – wybrano Dominikę 
Buczkowską klasa 0 a - wybór przyjęty jednogłośnie 

9. Wnioski i sprawy do poruszenia na spotkaniu prezydium RR z Dyrekcją szkoły. 

⎯ testy kompetencyjne na zakończenie 3 klasy z ubiegłego roku szkolnego – wyniki 
testów nie zostały podane rodzicom do wiadomości, rodzice nie mieli wglądu do 
testów, 

⎯ czy odbędą się testy/egzaminy próbne dla klas 8?,  

⎯ strona internetowa szkoły jest nieaktualna, brakuje informacji o nowych 
nauczycielach, brakuje informacji o przedmiotach, 

⎯ konsultacje indywidualne – ostatnie trwały za krótko, należy to zmienić, powinny 
odbywać się częściej, dyskusja o dyżurach nauczycielskich, 

⎯ gabinet stomatologiczny – czy możliwe jest utworzenie takiego gabinetu w szkole, 

⎯ stołówka – co można zrobić, żeby było ciszej w trakcie obiadów (nauczyciele powinni 
siedzieć z dziećmi w klasach 1-3, muzyka klasyczna podczas obiadu), 

⎯ bezpieczeństwo dzieci na przystanku autobusowym – dzieci biegają i chowają się 
miedzy samochodami, stwarzają zagrożenie dla siebie – prośba do przedstawicieli klas, 
żeby poruszyli ten temat na forum klasy, 

⎯ czy jest zachowany podział na dzieci starsze i młodsze? dzieci starsze przechodzą do 
budynku A, 

⎯ samorząd szkolny – jest mało aktywny, kiedy odbędą się wybory opiekuna samorządu, 

10. Kiermasz świąteczny. Termin: 6-7 grudnia, cel: sfinansowanie obiadów dla dzieci z rodzin w 
trudnej sytuacji materialnej, koordynacja kiermaszu:  Natalia Rymelska, Monika Gogulska. 

Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas 



Uchwała nr 04/2018/2019 z dnia 24.10.2018 r. Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w 
Kamionkach  

Rada Rodziców Szkoły Podstawowej w Kamionkach podjęła decyzję o wnioskowaniu do 
Rady Pedagogicznej i Dyrekcji Szkoły o zniesienie Punktowego Systemu Oceniania 
Zachowania w obecnej formie.  
Uchwała została podjęta większością głosów. 

        Rada Rodziców 
Szkoły Podstawowej w Kamionkach 


